
Eriävä mielipide  

 

Hyvinvointi- ja elämänlaatulautakunnan päätökseen valtuustoaloitteen Vuosittaisen Pride liputuksen 
päätöksestä. 

Mielestäni kaupungin olisi hyvä sallia liputus kaupungin tangoissa Pride tapahtumissa. Kustannus ei 
ole merkittävä ja niin kuin valtuustoaloitteessa on mainittu se antaa kaupungista suvaitsevan kuvan. 
Lisäksi laki velvoittaa kuntia edistämään yhdenvertaisuutta ja tasa-arvoa sekä estämään syrjintää. 
Tämän vuoksi kannatan yhä Pride liputuksen sallimista kaupungissa. 
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